

《单词百科:maneuvers是什么意思?maneuvers怎么发音?maneuvers的解释和用法》

英语单词maneuvers是什么意思?maneuvers怎么读?maneuvers怎么发音?简答网为您整理了maneuvers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



maneuvers怎么读

maneuvers的读音:[m ə ' nu: v ə z]

maneuvers的意思

1、n.策略, 谋略, 花招(maneuver的名词复数);

maneuvers的相关词组

1、Valsalva Maneuver 瓦尔萨尔瓦动作;

2、acrobatic maneuver [体]特技飞行动作;

maneuvers的近义词

1、**beguile** vt. 欺骗;使陶醉;使高兴;消磨 (时间等) ;

2、**channelize** v. 使形成沟渠, 疏导;

3、**conduct** v. 进行, 组织, 实施;表现, 举止;指挥;传导 (热或电) ;带领;

4、**conspire** v. 密谋, 共谋;共同导致 (不良后果) ;

5、**contrive** v. 设法做到;策划;制造;

maneuvers的双语例句

1、It isn't just financial maneuvers threatening the price of oil.

威胁油价的不仅仅是金融操纵.

2、Good results of the sample calculations of lateral jink and pop-up maneuvers are obtained.

通过样例分析给出了紧急转弯和平飞跃升的计算结果.

3、The vibrating maneuvers must be supported with action of the whole body was emphasized.

初步揭示了振法的运动生物力学原理.

4、He suspected at once that she had been spying upon his maneuvers.

他立刻猜想到,她已经侦察到他的行动.

5、His maneuvers in the market had his competitors buffaloed.

他在市场上所耍的花招把他的竞争对手都搞糊涂了.

6、Any of certain light cavalry or infantry troops trained for rapid maneuvers.

训练并配备降落伞的步兵部队.

7、Bothan politics is known for subtle backstabbing maneuvers.

但在氏族之间,情况则完全不同.

8、During defecatory maneuvers , 19 spina bifida patients (90.5 %) exhibited pelvic floor dysfunction.

在行模拟排便动作时, 19例 (90.5%) 患者表现为盆底功能紊乱型肛管压力变化.

9、How many maneuvers can you pull off with your manual interface?

用你的人工接口可以做出多少个机动动作出来?

10、A trader needs to gain altitude, get more equity, and buy some space for maneuvers.

交易者需要高度, 需要更多的资金, 以此换来更多的回旋余地.

11、Thus, maneuvers to fully evacuate carbon dioxide at the end of surgery might reduce the pain.

因此, 在腹腔镜术后完全排空腹腔内二氧化碳可能减少疼痛.

12、She found her grandson engaged in military maneuvers on a threshing ground.

他发现孙子正在打谷场上操练,便下了驴,当着战士们的面,上去一把揪住地老鼠的衣领,骂了两句,用鞭杆朝他脑门敲了一记.

13、They like to turn and do maneuvers on open face.

他们喜欢转身在水面上做动作.

14、Both these maneuvers have the same recovery procedures.

两种操作皆有相同的恢复程序.

15、In a trick-skiing event, the skier performs as many difficult and intricate maneuvers as possible.

花样滑水项目则尽可能地做出高难动作和复杂的花样动作.

以上是简答网为您整理的maneuvers怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于m

aneuvers的用法、

maneuvers的释义、maneuvers的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/maneuvers>

